
Uddevallavarvets Tjänstemäns Kamratförening 

 

Styrelsemöte 10/2 2022 

 

Plats: Cafe Ryttaren, Uddevalla kl 10.00-12.00 

Närvarande; Torgny Söderlund, Franklin Niklasson, Ing-Britt Johansson, 

Solweig Hultman, Bengt Karlsson, Jack Ahnlund. 

 

Protokoll  

1. Mötets öppnande; Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

2. Föregående mötesprotokoll; Fråga om lösenord vid inloggning och utloggning på 

hemsidan. Har du en gång loggat in på datorn så finns det kvar. Föregående 

mötesprotokoll godkänns härmed. 

3. Ekonomi; 31/12 2021 finns det 467.127 kronor, varav 53.211 kr på rörelsekontot och 

413.915 kronor på kontot. Beslut att 300.000 kronor ska sparas. Så det finns ca 

130.000 kronor att röra oss med. 

4. Budget; Ing-Britt går igenom budgetförslaget. Det är ett minus på 20.000 kronor. 

Trots höjd uthyrningsavgift, beslutad vid årsmötet 2021-10-01 och beräknad på          

35 uthyrda veckor. Annars är budgeten snålt lagt.  Diskussion om extern uthyrning, 

Torgny tar kontakt med Torsby näringslivssekreterare.  

5. Årsmöte med lottning v.22-47; Beslutar årsmötet till 24/3 kl 13.30 på Ryttaren. 

Styrelsen träffas kl 13.00. 

6. Inkomna synpunkter; Bara positiva, fin soffa. Svår kaffebryggare !!.                              

Övrigt Franklin ska prata med Jan Erik Berg som bor på andra sidan vägen om 

hustomte och extra nyckel. Återkommer. 

7. Torsbystugan, planerat arbete; Under 2021 har följande gjorts ny hydropress, 

värmekabel till vattenslang, ny soffgrupp, TV och DVD, nytt element i storstugan, 

eluttag altan, lampa vid källarnedgången, rörelsevakt vid lampor ytterdörr och altan, 

grusat vägen allt för en kostnad av 46.000 kronor.                                                                           

För 2022 beslutar mötet att inköpa en trimmer, batterimodell och en eller två 

släpkärror med jord, för att jämna ut en svacka i slänten.                                                                                          

Beslut att Franklin forskar i om det finns någon i Torsby/Sunne som kan sprutmåla 

köksskåpsdörrar, sovrumsdörrar o.ch toalettdörr, till en rimlig kostnad.                                             

Beslut även att Franklin ska titta på en källardörr, för att göra det lite säkrare.                                  

Beslut även att Franklin ska ta in anbud på luftvärmepump till källaren för en bättre 

inomhusmiljö där.                                                                                                                                         

Saker som ligger i plan men inte beslutade;                                                                              

Köksgolvet, bjälklaget, spånskiva, ny matta.                                                                                     

Skorstenen tegel som släppt, Franklin kollar i vår. Är ett rör i skorstenen.                                                                                

Bryggan, båten kan inte ligga där vid lågvatten slår då i stenarna. Läggs i lilla viken 

nu. Diskuterar om vi kan få båtplats hos någon granne. Funderar vidare.                                  



Vitlasera väggarna i storstugan och vid trappen ner till nedervåningen, blir ljusare.                                                  

Cykeldonation tas upp på årsmötet.                                                                                                  

Övrigt; Inte koppla in fiber, för dyrt. Det finns andra alternativ idag                                          

Absolut inte ladda elbilar på hushållselen i stugan. Ing-Britt gör en informationslapp 

om ladd ställen i Torsby.  

8. Uthyrningsläget; V6-12 fullt uthyrt, sen är det några helger och ev några veckor, då 

är det inte fullt uthyrt. 

9. Medlemsmatrikel; Det är 120 st fullvärdiga medlemmar och 22 st hyresberättigande. 

Medlemsavgiften är 25 kr /år. 

10. Hemsidan; Göte kommer även fortsättningsvis sköta hemsidan. Torgny kontaktar 

Göte och ber honom lägga in en länk till Turistbyråns hemsida. Ing-Britt och Franklin 

har arbetat fram ny Ansökan, nytt Nyckelblad och nytt Fylleriblad. Lite ändring i 

fylleribladet, annars godkändes dom. Mailas till Göte för hemsidan och till styrelsen. 

11. Övriga frågor; Diskuterat att sätta de 300.000 kr på ett placeringskonto som ger lite 

ränta, 0,2%. Men det är mycket pappersarbete för detta så vi beslutar att avvakta med 

detta. 

12. Nästa möte; Årsmötet 24/3, styrelsen möts kl.13.00 och årsmötet startar kl.13.30  

13. Mötet avslutas; Ordförande avslutar mötet och tackar för visat intresse. 

 

 

 

 

 

 

---------------------------------------------------- 

Solweig Hultman sekreterare 

  

 

  


